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Bestyrelsens beretning for AB Sorringhus 2018-2019 

Vi har i årets løb sagt farvel til en andelshaver, nemlig Andi Degn, men til 

gengæld velkommen til Valborg og Verner Vesterskov Andersen. 

Som året er forløbet, må vi jo nok kalde det for et stille år. Flere 

andelshavere har meldt sig til Nabohjælp, men vi er kun et par stykker der 

anvender det. 

Den 17/6 var der blevet indkaldt til arbejdsdag, så vi mødtes ud for nr. 12, 

hvorefter arbejdsopgaverne blev fordelt. 

Der blev klippet hække, renset for ukrudt på fællesarealerne, og træerne 

blev beskåret, så skraldevognene kunne køre uden, at grenene ragede på 

vognene. 5 læs grøn affald blev kørt på lossepladsen. 

 De forskellige opgaver blev hurtigt udført, så vi kunne samles til en let 

frokost, på terrassen i nr. 20 hos Birthe og Jens. 

Vi fik hentet tilbud på fræsning af stubbene, mellem naboen mod nord og 

os selv, med henblik på beplantning mod samme nabo. Tilbuddet lød på 

3500,00 kr., hvilket vi accepterede. Så håbede vi på, at kunne få fræset 

inden den nye arbejdsdag oprandt. Det kunne det idet Vagn gravede det i 

hånden, godt gået. 

Mandag d. 18/7 kunne vi, holde rejsegilde på vores nye skur, hvilket blev 

fejret med øl/vand og pølser. 
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Først i september måned kunne vi så tage skuret i brug. 

Lært af første arbejdsdag, (der var udsolgt af frikadeller), måtte vi denne 

gang bede om tilmelding. Lørdag d. 13/10 kl. 09.00  mødtes vi igen ud for 

nr. 12 og fordelte opgaverne. 

Inden arbejdsdagen havde vi fået købt ind fiberdug, planter og ståltråd. 

Så der blev lagt fiberdug ud på stykket, og der blev lavet u-jern, som blev 

brugt til at fastholde fiberdugen, hvorpå man stak huller til planterne og 

satte disse. 

Vejret var med os, og efter endt arbejde, kunne vi sidde udenfor 

carporten og nyde frokosten. 

Der var forespørgsel fra en andelshaver, om det var muligt, at få en 

container til pap ud for egen bolig, da man havde svært ved at få 

fællesbeholderen til, at slå til. Vi undersøgte sagen og udsendte en 

skrivelse om, at hvis nogen ønskede det kunne de formedelst kr. 375,00 

få kørt en container til adressen, med det var der så ingen der ønskede. 

Som I måske har observeret, ødelægger skraldebilen, hjørnerne ved 

indkørslen til 2-4, samt 6 -12. Dette påpegede vi overfor operatøren via 

kommunen (Silkeborg Forsyning) d. 6/3 med vedhæftet billedmateriale 

omkring skaden, igen d. 13/3. Den 20/3 skrev vi til kommunen og spurgte 

om det kunne være rigtigt, at operatøren bare kunne tie det ihjel. Ca. 1 

time efter havde jeg en dame fra skadesafdelingen, der fortalte at der 

ville komme en anlægsgartner og reetablere områderne. Samme dag får 

jeg besked på at man havde lagt en stor sten ved indkørslen til nr. 2 – 4 og 

det var lykkedes chf. at flytte denne ca. 20 cm. 

Vi anmode derefter om at man indstillede reetableringen indtil chf. har 

lært, at køre udenom sten m.v. 



Derefter ingen kommunikation.

Formand Kasserer

~~

Bestyrelsesmedlem

Bestyrelsens beretning for ABF. Sorringhus side 3


